
Komisia školstva a sociálnych vecí – mesto Levoča 
 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Komisie Školstva a sociálnych vecí v Levoči, ktorá sa konala  dňa 04. 04. 2024 
o 13. 30 hod. v miestnosti č. 4 MsÚ, Námestie Majstra Pavla 4, Levoča. 

Prítomní: 
Predseda komisie: Anna Kravecová 
 
Členovia komisie školstva a sociálnych vecí prítomní: 
Mgr. Iveta Ferková, PaedDr. Ľubomír Repaský, Mgr. Ladislav Ogurčák, Mgr. Štefánia 
Tomalská, Repaská 
 
Neprítomná: Mgr. Valéria Mačugová– neúčasť ospravedlnená, 
                       Mgr. Ján Košík – neúčasť ospravedlnená 
 
Za oddelenie školstva, sociálnych vecí a zdravotníctva, Školský úrad: 
PaedDr. Mária Choborová - vedúca oddelenia 
Mgr. Dana Ševčíková - odborná referentka 
 
Programom rokovania:  

1. Otvorenie – privítanie, Anna Kravecová 
2. Informácia o počte detí a žiakov v materských školách, základných školách, v základnej 

umeleckej škole a v školskom zariadení v pôsobnosti mesta Levoča, aktuálne informácie 
o zápise detí do základných škôl a pripravovanom zápise do materských škôl 
v pôsobnosti mesta Levoča, PaedDr. Mária Choborová 

3. Uskutočnenie dňa učiteľov, PaedDr. Mária Choborová 
4. Národný projekt „Podpora opatrovateľskej služby 
5. Pripravované výberové konania na obsadenie funkcie riaditeľa/ky 
6. Rôzne 
7. Záver 

 

K bodu 1.  
Rokovanie Komisie školstva a sociálnych vecí otvorila Anna Kravecová, ktorá privítala 
prítomných a zároveň oboznámila s programom rokovania komisie. Prítomní členovia 
jednomyseľne program rokovania schválili. 
 
K bodu 2.  
PaedDr. Mária Choborová, vedúca oddelenia školstva, sociálnych vecí a zdravotníctva, 
Školský úrad, informovala členov komisie o počte detí a žiakov v materských 
školách, základných školách, v základnej umeleckej škole a v školskom zariadení CVČ Olymp. 
Počet detí navštevujúcich materské školy je 447, počet žiakov v základných školách 1 246, 
z toho si 181 žiakov plní povinnú školskú dochádzku v zahraničí. Počet žiakov navštevujúcich 
základnú umeleckú školu je 1 009 a počet detí a  žiakov v centre voľného času 650. Zároveň 
dala do pozornosti úspechy škôl, najmä ZUŠ a rôznorodosť záujmových útvarov a aktivít 
organizovaných CVČ Olymp. Ďalej oznámila, že práve prebieha zápis do 1. ročníkov na ZŠ. 
Podľa informácií od riaditeliek škôl počet ročníkov v šk. roku 2024/2025 by mal oproti šk. roku 
2023/2024 ostať nezmenený. 
  



  
 
K bodu 3.  
PaedDr. Mária Choborová, vedúca oddelenia školstva, sociálnych vecí a zdravotníctva, 
Školský úrad, informovala členov komisie o slávnostnom večeri pri príležitosti „Dňa učiteľov“, 
ktorý sa bude konať 16. apríla 2024 o 17,00 hod. v Mestskom divadle. Tento večer bude 
príležitosťou poďakovať učiteľom za ich neľahkú prácu, vzdať úctu tomuto povolaniu 
a vytvoriť priestor na stretnutie všetkých pedagógov škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 
Levoča. Zároveň navrhla  p. Kravecovej, aby   pri tejto príležitosti sa prihovorila učiteľom 
z pozície predsedníčky komisie pre školstvo. Tiež prítomných oboznámila s programom 
večera.  
 
 
K bodu 4 
PaedDr. Mária Choborová, vedúca oddelenia školstva, sociálnych vecí a zdravotníctva, 
Školský úrad, informovala členov komisie s Národným projektom „Podpora opatrovateľskej 
služby“, ktorého cieľovou skupinou sú osoby odkázané na pomoc inej osoby, zabezpečenie 
personálnej udržateľnosti poskytovania domácej opatrovateľskej služby. Počet klientov 
odkázaných na túto pomoc je 43 a počet opatrovateliek 25. Mgr. Dana Šefčíková informovala 
o finančnom príspevku mesta vo výške 100,- eur pre občana za poskytovanie sociálnej služby 
v zariadeniach pre seniorov. 
 
 
K bodu 5 
PaedDr. Mária Choborová oznámila členom komisie pripravované výberové konania. V máji 
prebehne výberové konanie na obsadenie funkcie riaditeľa/ky v ZUŠ a v júni výberové konanie 
na obsadenie funkcie riaditeľa/ky  v CVČ Olymp. PaedDr. Anne Binekovej, riaditeľky MŠ 
Železničný riadok, sa funkčné predlžuje z dôvodu dlhodobej PN. 
 
 
K bodu 6 
Mgr. Ladislav Ogurčák otvoril otázku regionálneho príplatku pedagogických zamestnancov, 
ktorý je diskriminačný voči učiteľkám MŠ. Poukázal na nespravodlivosť voči učiteľkám 
materských škôl, ale aj na regionálnu nerovnosť.  Ďalšou témou diskusie bola prevencia 
sociálno-patologických  javov na školách a opatrenia ich eliminovania. 

Na záver sa predsedníčka komisie poďakovala všetkým prítomným za účasť.  

 
 
 

 

Zapísala:  Mgr. Štefánia Tomalská Repaská                                               

Overila: Anna Kravecová,  predsedníčka komisie              

 

 


